
 
 

    Nacka Miljövårdsråd 

Skall Nackas stränder bebyggas? 
 

Kommer våra områden av riksintresse att förstöras? 

        Ordföranden i samfundet S:t Erik 

        Kerstin Westerlund Bjurström talar om 
 
 

   Stockholms och Nackas stränder,  
     bärare av värdefull identitet  och 
     strategisk resurs för framtiden 
 

 Hur påverkar dagens planering den speciella identiteten hos 
Stockholm med omnejd? 

 Inte kan helheten bli bra om fokus ligger på att exploatera det 
mest lättsålda för dem som har råd? 

 Inget bör byggas vid vatten som inte behöver ligga där. 

 Stränderna är av strategisk betydelse för framtiden också med 
tanke på nödvändigheten att avlasta vägtrafiknätet och minska 
energiåtgången. 
 

Torsdag 17 april 2008 kl. 19.00 
i Dieselverkstaden, Lilla scen  (nära Sickla stn)  

 
◊ 

 

Därefter årsmöte för Nacka Miljövårdsråd  
 

Gratis! Alla är välkomna!  
 

Mer information på   www.nackamiljo.se 

 


